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Maandag 27 november — Chiro Nieuwenhove 

Verslag vorige vergadering 

Aanwezigheden: Zonta Waregem (Greet Deprez en collega’s), Zoë Demaeght (Chiro Vijve), Marcial Vaneeckhout 

(Gewest Oe Est/Chiro Vijve),  Britt Van de Velde (Gewest Oe Est), Finn Declercq (Speelpleinwerking Het Pad), 

Estée Blondeel (Speelpleinwerking Het Pad), Céline Struyve (Chiro Waregem Centrum), Migue Matton (Chiro Ware-

gem Centrum), Emiel Eggermont (Chiro Waregem Centrum), Luca Vanpoucke (Chiro Waregem Centrum), Trijn 

Bultheel (H.S.C. Thraso), Gilles Verroonen (HSC Thraso), Wannes Vandeweghe (Chiro Leieland), Cato Kestemont 

(Scouts), Louse Naessens (Scouts), León Castro (KSA Waregem), Marie Vandamme (KSA Waregem), Matisse Dewitte 

(Chiro Desselgem/JH Jakkedoe), Olivier Dewitte (Chiro Desselgem), Warre Christiaens (Chiro Desselgem/JH Jakke-

doe), Nina Vandenhende (Chiro Oetsjiekoetsjie), Phoebe Allaert (Speelpleinwerking De Speeldooze), Stef Tijtgat 

(JH Den Uitvlucht), Victor Willemijns (JH Den Uitvlucht), Clemens Van Cauwenberghe (Chiro Gaverke), Helena Lib-

brecht (Akabe Funk), Sophie Vande Walle (Akabe Funk), Arno Vanmeerhaeghe (KLJ Waregem), Zoë Eggermont (KLJ 

Waregem/Wimbo), Jochem De Brandt (Jong CD&V), Hanne Lefebvre (Chiro Nieuwenhove), Rune Dierick (Chiro 

Nieuwenhove), Xander Demoor (Chiro Nieuwenhove), Hannes Declercq (voorzitter jeugdraad), Flor Coussement 

(Jeugddienst), Simon Desmet (dagelijks bestuur), Jonas Claerhout (Jeugddienst), Cindy Besard (Dagelijks bestuur), 

Alicia De Waele (Dagelijks bestuur),  Lucas Desloovere (dagelijks bestuur), Anouk Desloovere (dagelijks bestuur), 

Kamiel Tomme (dagelijks bestuur/Jeugdschaakclub Luctor Et Emergo) 

Verontschuldigd: Jo Neirynck (Schepen van jeugd) 

Gespreksleiding: Hannes Declercq (voorzitter) 

Verslaggeving: Jonas Claerhout (jeugddienst) 

 

 

 

Opmerking vorig verslag 

Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

 

Zonta Waregem 

Zonta is een internationale vrouwenserviceclub, meer dan 100 jaar geleden opgericht in Buffalo. Wij zijn een or-

ganisatie van actieve ondernemen mensen, mannen mogen lid worden, maar het doel is vooral om de wereld voor 

vrouwen en kinderen te verbeteren (Slogan: “Build a better world for women and girls”). We doen dat vooral door 

fundraising, geld binnen halen door dingen te organiseren. Een andere doel van Zonta is bewustmaking, dat is ook 

belangrijk. Zonta heeft ook een zetel in de United Nations, dus wij hebben stemrecht is de Verenigde Naties. 

Het logo van Zonta moet bestaat uit vijf Sioux-symbolen: licht, loyauteit, solidariteit, bescherming, eerlijkheid en 

vertrouwen. Deze symbolen moeten terugkeren in elk Zonta-logo, bij Waregem is dat in de vorm van een paard, 

aangezien Waregem de paardenstad is.  

Via activiteiten halen wij dus geld binnen om te schenken aan goede doelen. Zondag 3 december organiseren wij 

een gospelconcert in de kerk van ‘t Gaverke, dit is uitverkocht. Een chocoladeverkoop doen we één of twee keer 

per jaar, met Pasen of Sinterklaas. Er is een groepje in Zonta Waregem die altijd meedoet aan de fietsactie van 

Kom Op Tegen Kanker. Wij steunen lokalen en internationale projecten. Lokaal steunen wij de borstkliniek van 

Waregem, ‘t Kelderke (de voedselbank in Waregem) en Make A Wish voor kinderen die ziek zijn, we proberen dit 

altijd te doen voor een kind die in de streek woont. Wij steunen ook het Zorgcentrum na seksueel geweld hier in 

Waregem.  

Dan is er dus ook de bewustmaking, het advocacy-deel van Zonta. Momenteel zijn we bezig met de campagne 

‘Orange The World’. De Verenigde Naties hebben altijd een campagne lopen van 25 november tot 10 december 

waarbij ze opkomen tegen geweld op vrouwen. Zonta Waregem werkt hieraan mee met ‘Zonta says no to violence 

against women’. Vandaar ook dat je dat kan zien aan banner die aan de kerk hangt, de watertoren en de muur 
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van CC De Schakel zijn oranje verlicht op dit moment. Dit komt elk jaar terug en wij steunen daardoor het Zorg-

centrum Na Seksueel Geweld in Waregem.  

 

Young Women In Public Affairs Award:  Elk jaar reiken wij een award uit naar een meisje tussen 16 en 19 jaar dat-

zich onderscheid door leiderstalent te tonen zowel binnen de school als daarbuiten. Daarnaast is het ook belang-

rijk dat die persoon zich bewust is van wat er internationaal gaande is in de wereld en dat men stuk visie heeft 

over het statuut van de vrouw in België en de wereld. De winnaar krijgt daarbij ook een geldprijs van 500 euro. 

Ben jij iemand, of ken je iemand die voor deze award in aanmerking komt, mag je dit altijd laten weten, of dat 

meisje zelf warm maken om hieraan deel te nemen. Op basis van een ingevulde vragenlijst proberen we de gese-

lecteerden bij ons te brengen om hun ideeën en visie uit te leggen en proberen wij eerlijkheidshalve de beste er-

uit te kiezen. Men moet dus leiderschap kunnen aantonen, dingen van buiten de school zoals vrijwilligerswerk, 

internationaal iets gedaan hebben is al een pluspunt maar hoeft op zich niet als je je bewust bent van de proble-

men internationaal. Volg ons op Facebook en Instagram, vanaf eind december zal dit beginnen verschijnen online. 

De 500 euro voor de winnaar van Waregem komt van onze club, maar samen met nog 11 andere West-Vlaamse 

clubs vormen wij een ‘area’. De winnares doet automatisch mee voor de ‘area award’. Alle area’s vormen dan ook 

nog eens een district (Zonta International). Alle winnaars van de clubs doen mee voor de District Award en deze 

bedraagt 5000 dollar. Het is dus de bedoeling dat wij een duwtje in de rug geven aan vrouwen die nu al leiding 

nemen, want jammer genoeg is het nog altijd zo dat vrouwen ondervertegenwoordigd zijn aan de top van organi-

saties, politiek,…  

(We bekijken een kort filmpje met getuigenissen van meisjes uit Waregem die al gewonnen hebben) 

Interesse? Mail naar zontawaregem@gmail.com  

 

Financieel 

Cindy (Dagelijks Bestuur): geen update.  

 

Evaluatie Dag van de jeugd 

Jochem (Jong CD&V): Het was in orde! 

Kamiel (Dagelijks Bestuur): ik vond het veel beter dat er fruitsap was in plaats van frisdrank.  

Helena (Akabe Funk): Onze leden vonden het lokaaltje met de deejay heel leuk. 

Hannes (Voorzitter): De bedoeling was om daar silent disco te doen. We hadden 30 koptelefoon gehuurd maar die 

lagen bij een buurman.  

Stef (JH Den Uitvlucht): Ik moest melden van Chiro Leieland zij het gevoel hadden dat er veel verenigingen niet 

aanwezig waren en ook dat het uur om aanwezig te zijn niet duidelijk was.  

Hannes: Ik denk dat elke vereniging aanwezig was, die er andere jaren ook bij zijn. Ze stonden een beetje overal 

verspreid. Vroeger hadden we een grondplannetje maar dat is moeilijk om te maken omdat we activiteiten van de 

verenigingen vaak pas heel laat binnen krijgen.  

Simon (Dagelijks Bestuur): Een terechte opmerking over de schminkstand. Nu wordt dit altijd gedaan door Akabe 

Funk, vooral door oud-leiding omdat ze hun leiding zelf hard nodig hebben. Maar dan zien we bijvoorbeeld Aspi-

leiding die rondlopen niks te doen.  De we willen een polsen of er een andere vereniging is die het ziet zitten om 

de schminkstand te doen. Om over na te denken voor volgend jaar.  

Hannes: We gaan dat volgend jaar nog een keer vragen, maar het is inderdaad een terechte opmerking dat de 

leiding van Akabe Funk beter kan bezig zijn hun leden in de plaats te moeten zitten schminken.  

Flor (Jeugddienst): Is de datum goed? Het is nu niet meer in hetzelfde weekend van Dag van de jeugdbeweging, 

het was nu twee weken later, vindt iedereen dat beter?  

Hannes: Volgend jaar zal dit dus 3 november zijn.  

Jochem: Als het eerder doorgaat is het misschien nog iets milder weer?  

Hannes: Misschien, maar nu hadden we ook goed weer op 5 november. De reden waarom we dit niet meer het-

zelfde weekend doen is omdat we de vrijdag al de Nacht van de jeugd organiseren en tot ‘s morgens moeten staan 
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opkuisen en dan de zondagochtend alweer moeten klaarzetten voor de dag… dat is een beetje teveel. Dus als dat 

goed is voor jullie dan gaan we dat zo behouden. 

 

Doel van de jeugdraad 

Hannes: is er iemand die weet wat de bedoeling is om naar de jeugdraad te komen?  

Stef: Luisteren naar de verschillende verenigingen die hun mening geven om samen een beter Waregem te creëren 

voor de jeugd.  

Hannes: Mooi gezegd. De bedoeling is inderdaad om jullie mening te geven, om alle informatie die je hier krijgt 

door te geven aan de rest van jullie vereniging en ook om te zorgen dat wat jeugd denkt/wil over te brengen tot 

bij het stadsbestuur. Vorige vergadering was een stille vergadering, we zijn er zeer rap doorgegaan en dat vonden 

we als bestuur wat jammer. Als er een mening gevraagd wordt is dit hier de plaats om dat te doen. Ook voor tips 

te geven aan andere verenigingen. Hou jullie alstublieft niet in, als je vragen hebt, stel ze.  

Flor: Onderschat de legitimiteit van de jeugdraad niet. Als de jeugdraad een brief stuurt naar het schepencollege, 

dan komt dat wel degelijk toe. Soms is het beter om een probleem via de jeugdraad aan te kaarten in plaats van 

tal van aparte mails te sturen.  

Hannes: Wat hier gezegd wordt, onthoud dat zeker ook goed. Snap je het niet, vraag het. Ook als we dingen vijf 

keer uitleggen krijgen we achteraf toch nog berichtjes van volwassen begeleiders om uitleg te geven over dat spe-

cifieke puntje waarvan we verschillende keren gevraagd hebben of het duidelijk was. Dus hou jullie niet in, niet 

bang zijn…  

 

Vormingen 

Hannes: Onder voorbehoud: De vorming ‘Verantwoord omgaan met complexe situaties in het uitgaansleven’ zal 

doorgaan op zaterdag 10 februari, in de namiddag, in de raadzaal van het stadshuis. Het gaat vooral over hoe je 

omgaat met allerlei situaties die zich kunnen voordoen op een fuif/feestje: Dat is sfeerbeheer, omgaan met con-

flicten, omgaan met alcohol en drugs, bewust zijn en aanpakken van grensoverschrijdend gedrag en inzicht in om-

staandersgedrag. Kan interessant zijn ook voor jeugdhuizen en andere verenigingen die fuiven organiseren.  

We geven ook nog een vorming EHBO, vooral toegespitst op jeugdverenigingen. Dus vooral rond wondzorg, verwij-

deren van teken, enz. Dit gaat door in de zaal van ‘t Peerdeke op 18 mei.  

Estée (Speelpleinwerking Het Pad): Kunnen animatoren daar ook naartoe komen? 

Hannes: Iedereen, zelfs mensen die niet in een vereniging zitten. Het zal wel met inschrijvingen zijn en daar zal 

een maximum zitten. Dit zal nog allemaal verschijnen in de nieuwsbrief.  

 

Terugkoppeling infosessie fiscale attest 

Flor: Wat is een fiscaal attest? Een ouder/voogd waarvan de kinderen naar een jeugdbeweging, vakantiekamp, 

weekend, speelpleinwerking,… gaan, kunnen een deel van het inschrijvingsgeld terugkrijgen van de belastingen. 

Ouders moeten hiervoor een formulier invullen. Waarom is dit voor jullie belangrijk? Omdat jullie de instantie zijn 

die deze attesten kunnen uitreiken. In het verleden maakten wij deze altijd voor jullie. Nu is dat allemaal zo evi-

dent niet meer want op die attesten staan ook de rijksregisternummers van de ouders en zonder is het attest on-

volledig. Het rijksregisternummer dat gevraagd moeten worden is dat van de ouder die de kosten maakt voor de 

opvang. Stel, de vader betaalt de overschrijving voor de kamp, dan is het die persoon die zijn rijkregisternummer 

moet invullen en die geld terug zal krijgen van de belastingen.  

De attesten moeten vanaf nu ook digitaal ingediend worden. Een hele last die bij jeugdverenigingen terecht komt 

en dat vinden wij niet zo evident om dit aan jullie te vragen. Dit werd ook aangekaart en ze zijn het aan het be-

kijken binnen bepaalde koepels zoals bvb. Bataljong. Wij hopen tegen eind dit jaar duidelijkheid te hebben want 

die attesten moeten tegen maart/april ingediend worden. Ik wil eventjes duiden zodat jullie weten hoe je dit for-

mulier moet invullen. De naam van de persoon of instantie die instaat voor de opvang is de naam van jullie vereni-

ging. KBO-nummer is voor als je ingeschreven staat bij de kruispuntbank voor ondernemingen. Ik denk dat dit voor 

geen enkele jeugdvereniging van toepassing is, dus daar moet je niets invullen. De Kinderboerderij De Stege bij-

voorbeeld zal dit misschien wel moeten invullen voor hun kampjes.  
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In vak 1 moeten jullie allemaal aankruisen: ’Vergund, erkend, gesubsidieerd of gecontroleerd door de lokale open-

bare besturen’. Voor jullie zal dat altijd dat vakje zijn, als je dit al zal moeten aankruisen. Wij gaan proberen om 

een deels ingevulde versie aan te leveren, zodat er niet te veel werk in kruipt voor jullie.  

Bij volgnummer kan je kiezen als vereniging om daar zelf een nummer in te vullen zodat jullie dit zelf wat kunnen 

opvolgen.  

‘Gegevens van de schuldenaar’, dat is diegene die betaalt. Vraag hierbij dus zeker het rijksregisternummer van 

die persoon. Als ze vragen waarom je dit nodigt hebt, dan kan je dit uitleggen dat het voor het fiscaal attest is. 

Die gegevens opvragen gaan jullie wel altijd moeten doen, het aanmaken van de attesten, dat zien we dan zo snel 

mogelijk hoe dit zal gebeuren. We gaan jullie daar zeker van op de hoogte brengen van zodra we meer weten van 

de praktische uitrol hiervan. We gaan bekijken hoe we dit zo min mogelijk bij jullie moeten laten komen, want ik 

vind het belangrijk dat verenigingen zich moeten kunnen focussen op de werking met de kinderen/jongeren.  

Finn (Het Pad): Dat gaat niet meer papier zijn?  

Flor: Je mag gerust nog op papier afgeven aan de ouders, maar er is een verplichting om het digitaal in te dienen. 

Voor de kampen die komen en diegene die nu geweest zijn ook. In 2022 hebben ze het uitzonderlijk nog toegela-

ten om nog op papier in te dienen, dat was een overgangsperiode. Maar de kampen die komen en dus geweest zijn 

in 2022, hiervoor zal dit digitaal moeten. Hoe we dat gaan doen, dat zien we dan als het zover is. Het is allemaal 

nog een beetje vaag, maar ook voor ons als jeugddienst is dat het geval. We hebben al veel vragen gesteld aan de 

FOD en een mail gestuurd met de opmerking dat het eigenlijk niet normaal is dat zij zomaar een nieuw systeem 

uitrollen zonder goed te weten wat hiervoor de consequenties zijn voor de verenigingen.  

Phoebe (Speelpleinwerking De Speeldooze): Dus wij gaan niet meer dat Excel-bestand van de jeugddienst moe-

ten invullen, ofwel? 

Flor:  Je gaat nog steeds lijsten moeten bijhouden van wie er komt, maar wij gaan kijken of hier een standaard-

template kan voor gemaakt worden. Stel dat er een inschrijfprogramma komt voor de speelpleinwerkingen, dan ga 

je dat allemaal niet meer moeten doen. Belangrijk: Verenigingen die met jongeren werken ouder dan 14 jaar, 

voor hen geldt dit niet, daarvoor is geen fiscale aftrek mogelijk, tenzij het gaat over personen met een ernstige 

handicap, daarvoor zijn er andere regels.  

Helena (Akabe Funk): Als je dit invult, gaat dit dan over de kampen van het vorige werkjaar of het huidige?  

Flor: Dat is een goeie vraag, het gaat over de kosten die het jaar ervoor gemaakt zijn, zo werken belastingen.   

Clemens (Chiro Gaverke): heb je de rijksregisternummers van de ouders en kinderen nodig? 

Flor: ja, beide nodig, dus die kan je best meteen vragen bij de inschrijving, wie gaat betaling doen?  

Helena: wat doe je met ouders die budgetbegeleiding krijgen bij het OCMW?  

Flor: Voor belastingen maakt dit in principe niet uit, gewoon invullen hoeveel ze betaald hebben. Hopelijk in ja-

nuari beetje meer duidelijkheid.  

 

Uittreksel strafregister  

Flor: Jeugdverenigingen moet daar vrij weinig voor doen omdat de jeugdsector ervoor gelobbyd heeft om geen 

uittreksel strafregister te moeten opvragen voor leiding en vrijwilligers. Waarom is dat? Omdat leiding en vrijwil-

ligers vaak nog minderjarig zijn of werken op vrijwillige basis. Dat is anders voor sportclubs en bepaalde cultuur-

verenigingen, omdat ze werken met meerderjarigen of met contracten. Deze regel is in het leven geroepen om 

kinderen te beveiligen, ervoor zorgen dat mensen niet in dienst worden genomen die daar eigenlijk beter niet 

voor dienen. Waarom dan voor het jeugdwerk niet?  Het is een enorme drempel als je aan 16-17-18-jarigen moet 

vragen om naar het stadhuis te komen om dit attest op te vragen. De jeugdsector zegt dat we hierdoor anders 

heel veel vrijwilligers zouden verliezen. Niet per se omdat dat allemaal mensen zijn die iets hebben uitgespookt, 

maar gewoon omdat die dat niet gaan doen. Een 15– of 16-jarige die op het speelplein moet gaan werken gaat er 

niet aan denken om ook nog het uittreksel aan te vragen en op te halen bij het stadhuis. Een aantal uitzonderin-

gen van sectoren die dat wel moeten doen. Bvb. trainers van sportclubs moeten dit aanvragen omdat er vaak een 

overeenkomst is met die mensen.  
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Safe partyzone 

Hannes: We gaan ons opsplitsen in vijf groepjes, dat gaat veel gemakkelijker zijn om jullie mening te geven over 

een aantal stellingen in verband met Safe Partyzone. Dit wordt al gebruikt in Kortrijk, Zwevegem,… Wie kent dit?  

Stef: De feestzone wordt afgebakend en bezoekers moeten hun paspoort geven om binnen te komen. Voor de con-

sumptie van alcohol zal men dan leeftijdsgebonden een bepaald kleur van bandje krijgen. Wie zich niet wil her-

kenbaar maken zal geen bandje krijgen, geen bandje = geen drank. 

Hannes: Dat is ongeveer juist. Safe Partyzone is inderdaad zo dat je de feestzone afbakent en dat mensen aan de 

inkom jun paspoort moeten tonen en laten scannen. Dit zal een rood of groen scherm weergeven. Rood betekent 

dat men zich heeft misdragen op een vorig feestje, waarbij gewerkt werd met Safe Partyzone. Deze persoon mag 

niet binnen bij andere evenementen met safe partyzone. Ik hoor hier al: “Dat is zoals in China”. We gaan dat 

straks bespreken, want één van de stellingen is dat sommige mensen dit als een inbreuk op de privacy kunnen be-

schouwen. Maar daar mag je straks over praten.  

Cindy: Het gaat niet over één keer zat zijn en iets breken. Het gaat eerder over ‘boel’ maken met 14 man tegelij-

kertijd, bijvoorbeeld. 

Hannes: Klopt, het gaat inderdaad over zich serieus misdragen. De politie zal nog altijd moeten komen en vast-

stelling doen. Een PV moet worden opgesteld, dus de normale gang van zaken, met het verschil dat de personen in 

kwestie nu ook in het centraal systeem terecht komen. Op die manier weten andere organisatoren ook dat iemand 

zich heeft misdragen op een vorig Safe Partyzone evenement. Voor de rest doet de organisator niets met de gege-

vens.  

Marcial (Gewest Oe Est/Chiro Vijve): Wie doet de vaststelling dat je iets misdaan hebt?  

Hannes: De organisator, zij melden dit maar de politie moet dit komen vaststellen en PV opmaken. Ik denk dat 

het zo is in Kortrijk dat die info zes maanden wordt bijgehouden. Daarna wordt het toegangsverbod weer opgehe-

ven. 

 

De feedback van de groepsgesprekken wordt meegenomen door het Dagelijks bestuur en we zullen later hierover 

terugkoppelen. 

 

Speeltoestellen 

Flor: Er is elk jaar budget om speelterreintjes in te richten, uit te breiden of om toestellen te vervangen. Mocht 

er een ruimte in jouw buurt zijn die in aanmerking zou kunnen komen, mag je altijd suggesties doen.  

 

Stavaza gebouwen 

Flor: Dienst Gebouwen is langs geweest bij Chiro Vijve, het platform zal geen platform meer zijn, maar zal een 

andere berging worden.  

Bij de KSA ben ik ook nog eens langs geweest, daar heb ik van alles foto’s genomen en nog eens de opdracht door-

gegeven. Morgen ga ik langs op bureau van dienst Gebouwen om de stand van zaken te vragen.  

León (KSA): We hebben weer pampers gevonden in onze container.  

Flor: Heb je al geprobeerd om er een slot op te steken met een ketting? Dat kan misschien een tijdelijke oplossing 

zijn. 

Léon: Ja, dat lukt niet echt goed.  

Marcial: Wanneer gaan ze die werken in Chiro Vijve uitvoeren?  

Flor: In de loop van 2024, maar voor het kamp. 

Clemens (Chiro Gaverke): Aan onze Chiro moesten ze nieuwe leidingen trekken voor de gas. We hebben uiteinde-

lijk gezien dat er nog geen koppeling in zit voor de gasaansluiting, dus ligt er daar nu gewoon een put. Weet je 

wanneer ze hieraan verder werken? Het bestuur van het SOG wist ook van niets. 

Flor: Ik ga vragen of er binnenkort een werkvergadering is om een update hierover te krijgen, want er moet hier-

over gecommuniceerd worden.  
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Tot slot, de bouwwerken Bij Chiro Centrum starten 4 december. 

Migue (Chiro Centrum): We hebben al een paar keer een mailtje gestuurd naar de stad dat het slot van onze deur 

kapot is maar we kregen bericht terug dat er niets mis was met het slot.  

Flor: Misschien stonden de werkmannen bij de verkeerde deur? Heb je foto’s toegevoegd aan de mail? Je moet 

altijd een foto doorsturen en heel duidelijk beschrijven wat er aan de hand is.  

Helena (Akabe Funk): Zou er een update zijn over het terrein achteraan het jeugdcentrum waar er water staat 

achter het gebouw? Het is het moeilijk voor ons om met rolstoelen te passeren.  

Flor: Dat gaat over de vraag van verharding achter het jeugdcentrum?  Ik heb toen opgeschreven dat, als het weer 

het toelaat, de grind eens heraangelegd moet worden. Je gaat hier nog een beetje geduld moeten voor hebben, 

want dat is niet echt een winterkarweitje. 

Jochem (Jong CD&V): Wat als je de omgewaaide boom verhakkelt en daar uitstrooit?  

Flor: Een goed idee, maar we gaan de boom al gebruiken als klimelement bij speelruimtes.  

 

Debattle 

Hannes: Hierover heb ik al meermaals verteld. In september gaan we een debat doen met alle Waregemse politie-

ke verenigingen. We zoeken nog een moderator die dit wil leiden. Iemand een idee wie een goede moderator zou 

kunnen zijn? Dat mag gelijk wie zijn, een BV,...maar iemand die niet té bevooroordeeld is. Hebben jullie voorstel-

len van onderwerpen die we aan bod moeten laten komen? Stuur ons een mailtje.  

 

Aanvullende agendapunten en varia 

Hannes: Heb je een update over de coronasubsidie?  

Flor: Ja, die is ingediend bij de financieel adviseur. Er waren nog wat opmerkingen en we zijn die nog wat aan het 

herwerken om dan in januari op de gemeenteraad te zetten. Als dit goedgekeurd is zal dit het reglement geldig 

zijn voor één jaar, tot januari 2025.  

Hannes: Is er nieuws over een Sylvesterbus die rijdt op oudejaarsavond/nacht? 

Flor: Deze week komt er een puntje op het schepencollege. We merken dat we nog niet alle oudejaarslocaties 

kennen. We hebben weet van evenementen in de Expo, het Jeugdcentrum en de Porcherie. Er zullen haltes zijn in 

elke deelgemeente.  

Kamiel (Dagelijks Bestuur): Zijn er voor deze periode ook bloklocaties? 

Flor: Vorig jaar zaten we in Hippologia, maar we hebben het signaal gekregen dat dit wellicht niet meer zal kun-

nen door de nieuwe concessie. Ik heb de vraag ook gekregen van de schepen. We zijn Essevee aan het onderhan-

delen. Hopelijk tegen eind deze week uitsluitsel over waar er kan gestudeerd worden. Mocht je nog locaties ken-

nen, bvb. als er kan gestudeerd worden in de jeugdhuizen, dan mag je dat zeker laten weten.  

Marie (KSA Waregem): Herbruikbare bekers, hoe doen wij dat best voor onze fuif ? 

Jonas (Jeugddienst): Jullie fuif gaat door in het Jeugdcentrum… Ik weet dat de concessiehouder er zelf aange-

kocht heeft die je kan huren, maar je kan dat ook nog steeds doen bij IMOG of Werkplus.  

León (KSA): Moeten deze  worden afwassen?  

Jonas: Het zal ook te zien zijn hoeveel er ter beschikking zijn of je ze tijdens de fuif al dan niet moet afwassen. 

Beter om jullie ervoor op te voorzien dat je bekers kan afspoelen maar dat kan je best afspreken met de conces-

siehouder zelf of de firma waar je ze huurt.  

Helena (Akabe Funk): Onze lokalen worden officieel geopende door Kiwanis op 22 december, dit is openbaar. 

Meer info vanaf morgen op onze Facebookpagina.  

Flor: Er wordt aan de zavelputten in Beveren-Leie een bos aangeplant. Door de vele regen is dit verplaatst naar 

februari.  

Gilles (H.S.C. Thraso): Onlangs ging de zwemmarathon door, hier konden dus ook jeugdverenigingen tegen elkaar 

zwemmen. Ik vond het spijtig dat we maar met twee verenigingen waren, wijzelf en Chiro Gaverke. Misschien dat 

die 85 euro inschrijving wat veel was om voor jeugdverenigingen. Kan hierover gecommuniceerd worden naar de 
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 sportdienst of is er een mogelijkheid dat de jeugddienst eventueel tussenkomt voor de inschrijfkosten? Misschien 

dat er dan volgende keer meer verenigingen zullen deelnemen?  

Jonas (Jeugddienst): Er is binnenkort een evaluatie van Klankbad en de zwemmarathon, de opmerkingen worden 

zeker meegenomen. Zijn er nog andere reden, los van de kostprijs? 

Marcial (Gewest Oe Est): Neen, bij ons was het echt gewoon door de prijs. Wij zijn maar met 9 in het Gewest en 

als je dan nog eens 85 euro moet leggen...dat vonden wij veel geld.  

Jonas: Dus moest het 40 euro geweest zijn zou je wel geweest zijn? 

Marcial: Ja, waarschijnlijk wel. 

Flor: Zijn er nog andere suggesties waardoor jullie als vereniging wel zouden meegedaan hebben? Als het bijvoor-

beeld op een andere dag was? 

Jonas: Nu was het op een vrijdagavond, misschien dat dit een minder goed moment is voor veel verenigingen? 

Phoebe (Speelpleinwerking De Speeldooze): Ik vond het een heel goed idee, maar wij vonden het ook vooral te 

duur. Anders zouden we het zeker gedaan hebben als teambuilding.  

Jonas: Ok, dus vooral de prijs, hoor ik terugkomen. 

 

Marcial: Bij ons in de Chiro was er altijd al een beetje het probleem om het materiaal van de uitleendienst terug 

te brengen. Mensen die werken moeten dat dan na hun uren doen en dat is wat ambetant. Ik heb gehoord van ie-

mand van Chiro Deerlijk dat zij in OC d’Iefte werken met een nachtkluis. Het systeem is dat je het gerief kan te-

rugbrengen wanneer je wil, dag en nacht is dat open. Je krijgt een code om binnen te geraken die op jouw aan-

vraagformulier staat en zo heb je nooit het probleem dat je te laat bent om terug te brengen. Ik weet niet of dat 

ook een mogelijkheid is?  

Flor: De scouts heeft die opmerking ook gemaakt. Het is iets wat we zeker eens moeten bekijken, maar dat is niet 

iets wat je direct mag verwachten. Vroeger was de jeugddienst op zaterdag voormiddag open. Toen werd daar 

ook niet zoveel gebruik van gemaakt. Ook voor ons is de situaties heel wat complexer omdat we met meerdere 

uitleningen per weekend zitten, soms tot zes, zeven, acht,…  of zelfs meer. Als zij dat allemaal willen terugbren-

gen, dan hebben wij meerder kluizen nodig.  

Marcial: Bij een elektrogroothandel waar wij mee samenwerken is dat een kluis waar iedereen binnen kan, ieder-

een zijn gerief staat daar, maar er staan ook camera’s. Dus je weet wie op welk uur is binnengekomen. De verant-

woordelijke die het materiaal zal terugbrengen moet zijn/haar naam opgeven. Deze manier zou er wat stress bij 

onze Chiro afnemen, want nu is het altijd dezelfde persoon die om het materiaal moet rijden. 

Stef: Bij het jeugdhuis hebben wij telkens een verantwoordelijke voor het materiaal van de uitleendienst, die 

mensen weten wanneer zij het materiaal moeten afhalen/terugbrengen en plannen dat ook zo in.  

Marcial: Wij proberen dat ook in te plannen, maar als de meeste moeten werken, is dat wat moeilijk om in te 

plannen. Als je dan ouders moet beginnen aanspreken hiervoor is dat niet ideaal.  

 

Céline (Chiro Waregem Centrum): De aspi’s van Chiro Waregem Centrum zijn niet zo braaf geweest op de Dag 

van de Jeugd willen zich hiervoor nog verontschuldigen.  

 

Hannes: De volgende jeugdraad gaat door op maandag 18 december om 19.30u. bij Jeugdhuis Den Uitvlucht én 

het is met cadeautjes! Zoals elk jaar breng je een cadeautje mee ter waarde van 5 euro. Je weet op voorhand 

niet voor wie dit zal zijn, maar dit  zal op een willekeurige manier bij iemand anders terecht komen.  

 

Evenementen 

− 8 december—Iedereen is braaf geweest-feest—JH Den Uitvlucht 

− 9 december—Beverse Kerstmarkt—HSC Thraso—vanaf 17.00u.  

− 16 december— Chalet ijspiste Chiro Waregem Centrum 
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 − 22 december—Zwemglinsters in Zwembad De Treffer— Film ‘Elements’ - opbrengst gaat naar Akabe Funk 

− 23 december— Chalet ijspiste Speelpleinwerking De Speeldooze 

− 23 december—Chalet ijspiste Keti’s Chiro Nieuwenhove 

− 27 december — Chalet ijspiste Jong CD&V 

− 28 december— Chalet ijspiste Tito’s Chiro Nieuwenhove 

− 3 februari — Fuif van Nieuwenhove—Chiro Nieuwenhove—OC Nieuwenhove 

− 13 en 14 april—Feestweekend 20 jaar Akabe Funk—zie Facebook 

− 6 april—Project XL—Chiro Desselgem—OC De Coorenaar 

− 28 augustus—Opendeurspeelavond Speelpleinwerking De Speeldooze 

 

 

Volgende Jeugdraad vergaderingen 2023-2024:  

− Maandag 18 december om 19.30u. bij Jeugdhuis Den Uitvlucht (Kerstjeugdraad met cadeautjes!) 

− Maandag 22 januari om 19.30u. bij KLJ Waregem 

− Maandag 26 februari om 19.30u. bij Akabe Funk 

− Maandag 25 maart om 19.30u. Bij Chiro Leieland 

− Maandag 22 april om 19.30u. bij Speelplein De Speeldooze 

− Maandag 27 mei om 19.30u. bij Jeugdhuis Jakkedoe 

− Maandag 24 juni om 19.30u. bij Chiro Waregem Centrum 

 

 

  

 

 


